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ENG
OUR PROMISE are an explosive German metalcore sextet rising from the ashes of their past. Formed in late 2020 by musicians looking to embrace new frontiers, the band has crafted a blistering twin vocalist assault that blends metalcore, hardcore and pop punk. The band has sought to do things differently. Inspired by the entrepreneurial strategies of urban artist, they chose to be independently from the outset to take their fate in their own hands. They have already amassed millions of Spotify streams, performed in front of thousands, and rapidly established a meaningful fanbase. Now, OUR PROMISE are gearing up to be one of germany's next headliner. Always focused on creating new music, a grandiose, emotional vision and bringing their sound to the world. With incredible momentum fueling the band, it’s hard not to see them managing to take things to a whole new level in 2023.

DE
OUR PROMISE sind eine explosive deutsche Metalcore-Band, die aus den Trümmern ihrer Vergangenheit aufsteigt. Ende 2020 von Musikern gegründet, die ihren eigenen Weg gehen wollen, haben sie einen Stil erschaffen, der Metalcore, Hardcore und Pop-Punk vereint. Für sie war von Anfang klar, dass sie Independent bleiben und ihr Schicksal selbst in die Hand nehmen. So haben sie bereits Millionen von Spotify-Streams gesammelt, sind vor Tausenden von Menschen aufgetreten und haben sich schnell eine bedeutende Fanbase aufgebaut. Jetzt rüsten sich OUR PROMISE, um einer der nächsten Headliner Deutschlands zu werden. Immer darauf konzentriert, neue Musik zu schreiben und ihre eine eigene Vision in die Welt zu bringen. Mit dem aktuellen Momenten der Band wird eine Sache sofort klar: Sie werden auch 2023 erneut auf das nächste Level aufsteigen.


For interviews please contact: robin@kingmaker-agency.com 
